
Fra:                                    Aud Karin Oen
Sendt:                                17. mai 2016 01:31
Til:                                      Folkevalde;Anne Gine Hestetun
Cc:                                      Gro Stien Thorvaldsen
Emne:                                Spørsmål til fylkesordføraren Fylkesutvalet 19. mai

1.BRB,
Bergen kommune har trekt seg. Kva skjer vidare med det 
fylkeskommunale engasjementet? 
2.Kvifor er det store ubrukte midlar i Bergensprogrammet på Gang- 
og sykkel 102,8 mill, brukt 59 mill. Er dette berre for i år eller er det 
slik fleire år? 

1. PS 83/16 Kollektivstrategi for Hordaland -årsrapport 2015

Når får ein svar på kva det kostar for bussar å stå i kø?
Aud Karin Oen 
SV

Beste helsing
Aud Karin Oen 


